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geodetické práce a služby
Rooseveltova 1598, Kladno

tel.: 312 246 357
e-mail: info@hcm-sro.cz

www.hcm-sro.cz

Obec Velká Dobrá prodává stavební 
pozemky v lokalitě Na Klínách.

Informace na tel.: 312 691 320 
nebo e-mailu: ou.velkadobra@volny.cz

výroba a prodej stavebních materiálů
pokládka zámkové dlažby

výstavba a rekonstrukce vozovek, chodníků a parkovišť

kancelář Kladno:
tel.: 312 241 474, 602 391 147

e-mail: klikadvorak@vozovka.cz
www.vozovka.cz

OBCHŮDEK 
NA KULAŤÁKU
VE VELKÉ DOBRÉ
DĚTSKÝ TEXTIL VEL. 0-164
Zn. Wolf, Kugo, Disney, Neverest a další

Dámská, pánská a sportovní móda
dovoz Francie, Itálie, dále značky Nike, Adidas, Converse, 
DC a další za outletové ceny

Obuv Rieker a další značky
www.shoe-shop.cz

HALENS (bývalé Quelle) 
u nás objednáte z katalogu, neplatíte poštovné a zboží nemusíte 
zakoupit, pokud se vám nelíbí nebo nesedí velikost

Úprava oděvů a čištění šperků ultrazvukem

Otevírací doba:
Po   14:00-17:30
ÚT  10:00-17:30
ST  10:00-17:30
ČT  10:00-17:30
PO  10:00-17:30
SO  10:00-12:00

Adresa: 
ul. Karlovarská 122 (přímo na kruhovém objezdu), 
Velká Dobrá, tel.: 724 673 727

Zboží u nás zakoupené vám rádi ZDARMA dárkově zabalíme!
Těšíme se na Vaši návštěvu!

LŽIČKY DO POZORU!

PRO DOBERÁKY PŘI PŘEDLOŽENÍ KUPONU
V ŇAM ŇAM CUKRÁRNĚ NA KRUHÁKU

20 % SLEVA  

VAŠE OBLÍBENÁ KOPEČKOVÁ ZMRZLINA
BOMBATO PŘICHÁZÍ V KELÍMKU

VÝHODNÉ BALENÍ S 15 POŘÁDNÝMI KOPEČKY
VÝBĚR Z POPULÁRNÍCH PŘÍCHUTÍ 
JAHODA BOMBATO A PRAVÁ ČOKOLÁDA

.

.

PLATÍ DO 18.12.2011

� nehtové modeláže
� půjčování obytného karavanu
� půjčování nákladního přívěsu

Těšíme se na setkání s Vámi

Zuzana Kuchařová . Tel.: 724 274 400
www.fkcommercium.cz

Nabízíme Vám naše služby 
ve Velké Dobré v oblastech:

OBCHŮDEK NA KULAŤÁKU VE VELKÉ DOBRÉ

Kupon na 15% 
slevu 
na celý sortiment 
(mimo HALENS)

Obecní úřad 
Velká Dobrá přeje 

všem občanům 
klidné a spokojené 

Vánoce a šťastný 
nový rok 2012.
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Vážení čtenáři,

po půl roce se na Vás opět obracíme s obecním magazínem, abychom Vám sdělili, co se během uplynu-
lých šesti měsíců v naší obci událo nového.  A rád bych začal těmi pozitivními událostmi. Jednou z nich 
byla oslava Stanley Cupu, který vyhrál v dresu Boston Bruins doberský rodák Tomáš Kaberle. Byl to pro 
nás všechny velký zážitek a poděkování patří všem organizátorům akce. Hlavní gratulace však patří To-
máši Kaberlemu, který zviditelnil naši obec nejen v celé České republice, ale i ve světě.

Co se týče dalších událostí, hlavním tématem uplynulého půlroku bylo očekávání obyvatel obce, jak 
dopadne posuzování vlivů na životní prostředí k „Pilotní a demonstrační lince na likvidaci odpadů 
vakuovou pyrolýzou“ (dále jen EIA). Koncem května, 25. a 31., proběhlo v Kulturním domě veřejné 
projednání posudku a současně dokumentace k výše uvedenému záměru. Těchto projednávání se zú-
častnilo mnoho obyvatel obcí Velká Dobrá, Družec a Braškov a mimo jiné i pan senátor Jiří Dienstbier 
a náměstek hejtmana Středočeského kraje pan Marcel Hrabě. Všem zúčastněným bych chtěl za aktivní 
účast alespoň touto cestou poděkovat. V současné době jsme obdrželi nesouhlasné stanovisko Krajského 
úřadu Středočeského kraje k EIA a také Rozhodnutí Krajského úřadu, kterým se zamítá žádost o vydání 
integrovaného povolení.

V nejbližších dnech zahájíme práce na opravě kanalizace v části „Malá Dobrá – východ“.  Práce budou 
probíhat po etapách a rádi bychom je koordinovali s obyvateli jednotlivých ulic. Při dostatku finančních 
prostředků by mohly být opravy dokončeny v průběhu příštího roku. Dále obec pokračuje v investicích 
do inženýrských sítí „Na Klínách“. Nyní probíhají práce na pokládání kabelů vysokého a nízkého napětí 
a veřejného osvětlení. Jinak se pomalu začíná na prodaných pozemcích stavět.

Ke konci minulého školního roku jsme obdrželi žádost části rodičů o řešení situace v ZŠ Velká Dobrá. 
Konkrétně došlo k požadavku na odvolání paní ředitelky Bečkové z funkce, a to z důvodu tzv. mobbingu.  
Provedl jsem v této věci šetření, které toto obvinění z mého pohledu nepotvrdilo. Za paní ředitelku se 
postavili všichni pracovníci školy. Dále jsme požádali Českou školní inspekci o provedení kontroly na ZŠ. 
Inspekce proběhla ve dnech 14.-16. 9. 2011 a její výsledky nyní očekáváme.

Další informace týkající se nové čističky odpadních vod, opravy kanalizace, školy, školky atd. jsou po-
drobněji uvedeny dále v časopise. Na závěr mi dovolte, abych Vám v tomto adventním čase popřál, nejen 
jménem svým, ale i celého zastupitelstva, hezké prožití vánočních svátků a vše nejlepší v roce 2012.

Děkuji za pozornost.

Ing. Zdeněk Nosek
starosta obce Velká Dobrá
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starosta obce Velká Dobrá

Obecní úřad 
Velká Dobrá přeje 

všem občanům 
klidné a spokojené 

Vánoce a šťastný 
nový rok 2012.

Autor kresby: Miroslav Chaloupka



 VELKÁ DOBRÁ MÁ 
NOVÉ INTERNETOVÉ 

STRÁNKY

Naše obec spustila nové webové stránky! 
Na adrese www.velkadobra.cz naleznete veškeré potřebné 
informace.
Stránky prošly kompletní rekonstrukcí, nově mají řadu nových funkcí. 
Pravidelně je aktualizujeme, přidáváme všechny zprávy o aktuálním 
dění, haváriích, opravách, najdete zde všechna usnesení zastupitel-
stva, vyhlášky, telefonní kontakty, jízdní řády, úřední hodiny, žádosti, 
formuláře, fotografie z akcí atd.

Můžete se také zaregistrovat k odběru novinek e-mailem a přispívat 
do diskuzního fóra. Rádi přijmeme všechny vaše dotazy a náměty, 
zastupitelé obce jsou připraveni vám pohotově odpovídat. x
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Kvíz na webových stránkách obce
Navštivte www.velkadobra.cz, odpovězte správně 
na 5 kvízových otázek a vyhrajte poukázky na konzumaci 
v hodnotě 100 Kč do Kulturního domu! Soutěž běží do konce 
roku 2011.

VELKÁ FOTOSOUTĚŽ 
Vyfoťte, co máte ve Velké Dobré rádi!
Pro všechny čtenáře jsme připravili velkou fotogra�ckou 
soutěž. Abyste se mohli zapojit, stačí vzít do rukou foťák a vy-
razit po naší obci vyfotit to, co se vám tu líbí - jakýkoli objekt 
nebo místo, kam chodíte rádi, na který se rádi díváte či jste na 
něj pyšní. Ke své fotce připojte stručný komentář, jaký máte 
k místu či objektu vztah, proč jste vybrali právě jej apod.

Fotogra�e posílejte elektronicky na e-mail: velkadobra@
copu.cz, nebo klasickou poštou na adresu obecního úřadu do 
28. 2. 2012.

Zastupitelé vyberou 10 nejzajímavějších fotogra�í, které 
otiskneme v dalším čísle magazínu. Jejich autoři pak získají 
poukázky do cukrárny Ňam ňam v hodnotě 100 Kč a 3 nejlepší 
fotky budou oceněny dárkovým balíčkem kosmetiky!
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TOMÁŠ KABERLE: 
„DĚKUJI VŠEM, KTEŘÍ SE PODÍLELI 
NA ORGANIZACI OSLAV STANLEY CUPU!“  
Nejslavnější hokejová trofej na světě v malé středočeské vesnici, takový byl 20. červenec 
ve Velké Dobré. Nejmladší z úspěšné hokejové rodiny, bek zámořské NHL Tomáš Kaberle, vyhrál 
v červnu s týmem Boston Bruins Stanley Cup a svou chloubu přivezl předvést i domů. Před 
kulturním domem se už od ranních hodin mačkaly stovky lidí a vyhlížely místního hrdinu. Ten 
s hokejovým pohárem dorazil z letiště po desáté hodině a jeho příjezd byl skutečně famózní. Poté 
se v sále rozjely několikahodinové oslavy. Tomášovi gratulovali mimo jiné starosta obce Zdeněk 
Nosek i sportovní funkcionář Vladimír Dufek, od nichž dostat obecní štít a meč za své zásluhy. Když 
moderátor Vlasta Korec vybídl Tomáše, aby nad hlavu zdvihl to, na co všichni přítomní čekali, v sále 
se rozezněl dlouhý a bouřlivý potlesk. A pak už se vítěz NHL jen dlouhé hodiny podepisoval a fotil. 
Později se k němu připojil i spoluhráč David Krejčí, oba si oslavy společně s plným sálem kulturáku 
užívali až do třetí hodiny odpoledne. Jak Tomáš na tento den vzpomíná, nastínil v rozhovoru, 
který poskytl našemu magazínu z americké Caroliny, kde tuto sezónu působí.   

Q_Jak vzpomínáš na oslavy ve Velké Dobré 
v den, kdy jsi přivezl Stanley Cup? Potěšilo tě, 
že přišlo tolik lidí?
Velká Dobrá je můj domov. Byl jsem hrozně 
rád, že přišla spousta lidí, i když to bylo ve 
středu a celý den pršelo. Hodně lidí jsem tam 
znal, někteří kamarádi dokonce kvůli tomu při-
jeli z dovolené, což mě potěšilo. Ještě jednou 
bych chtěl poděkovat všem, co se na přípravách 
tohoto dne podíleli, byl to především pan Du-
fek, který strávil spoustu času organizací. Bylo 
moc příjemné strávit tento den s mojí rodinou, 
kamarády a známými.

Q_Bavilo tě podepisovat se a fotit několik 
hodin v kuse?
Podpisy a fotky byly součástí akce a to vždy 
dělám rád. 

Q_Když tenkrát na Kladně slavil tvůj bratr, 
napadlo tě, že za pár let slavný pohár přivezeš 
i ty?
Když pohár přivezl bratr, tak jsem měl moc 
velkou radost a v duchu jsem si přál a doufal, 
že se mi to taky jednou povede... A povedlo!

Q_V Bostonu jsi ale dlouho nevydržel, jak se ti 
daří teď v novém působišti?
Vzpomínám na to, jak byl poslední zápas 
v Bostonu hodně náročný, byl to poslední 
zápas sezóny a my si ho s kluky užili. Rád bych 
býval v Bostonu zůstal, ale takový je byznys, 
v létě jsem byl volný hráč a Carolina projevila 
největší zájem. Hodně pomohlo i to, že bratr 
tam už hrál, takže rozhodnutí bylo snadnější. 
V týmu Caroliny si pořád zvykám, ale jinak se 
mám celkem dobře.

Q_S jakými pocity jsi odehrál první zápas proti 
Bostonu v drese Caroliny?

První zápas proti Bostonu byl divný... Hrát proti 
klukům, které znám a se kterými jsem strávil 
super chvíle ve své kariéře, nebylo snadné, ale 
zároveň motivující.

Q_Asi navždy už ale budeš spjatý s Maple 
Leafs. Stýská se ti po Torontu?
V Torontu jsem strávil třináct let, byl to a je 
můj druhý domov. Bylo těžké ho opouštět, ale 
tak to chodí. Nikdy nebudu litovat ani minuty 
strávené tam, mám tam spoustu kamarádů 
a známých.

Q_Letošní léto v Čechách bylo pro tebe hodně 
krátké, užil sis ho? Co jsi během těch dvou 
měsíců dělal ve Velké Dobré? 
Léto bylo hodně krátké a nebylo moc času na 
přípravu. Ale doma jsem vždy rád, ty dva letní 
měsíce jsem strávil s mojí rodinou a přáteli, dal 
jsem si nějaké to pivko... Už se zase těším, až 
všechny uvidím! x
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Organizačním zajištěním programu oslav byli pověřeni 
doberští fotbalisté.

Vítěz přijel z letiště v kadilaku.

Tři úspěšní „Kabelkové“, 
Franta přivezl pohár v roce 2006. 
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O ČEM SE MLUVÍ
NA NEJČASTĚJI DISKUTOVANÁ TÉMATA
REAGUJE STAROSTA OBCE ING. ZDENĚK NOSEK
ČISTÍRNA ODPADNÍCH VOD 
V průběhu šesti měsíců od vydání posledního 
magazínu pracovala ČOV bez větších technic-
kých a technologických problémů. Dne  
2. 9. 2011 proběhla závěrečná kontrola ČOV 
od Státního fondu životního prostředí (SFŽP). 
Při ní byla provedena kontrola skutečné reali-
zace kanalizace a byla zkontrolována tech-
nologie ČOV. Kontrola konstatovala, že stavba 
byla dokončena v předmětném rozsahu. 
V rámci podkladů ZVA bylo doloženo naplnění 
monitorovaných ukazatelů. Bylo vydáno ko-
laudační rozhodnutí, které nabylo právní moci 
dne 21. 3. 2011. Všechny podklady nutné 
k ZVA byly dodány v požadovaném termínu 
uvedeném v RoPD do 2. 4. 2011. 

S jakými problémy se potýkáme
Řešení situace v oblasti 
Malá Dobrá „východ“ 
V měsíci září proběhlo výběrové řízení na  
dodavatele stavebních prací. Nejvýhodnější 
nabídku předložila a byla vybrána firma ESTA 
s.r.o. V současné době byla podepsána smlouva 
o dílo. Práce budou zahájeny v průběhu pro-
since, pokud počasí dovolí, a budou prováděny 
po etapách. Vzhledem k tomu, že bude ne-
zbytné postupně uzavírat jednotlivé úseky ulic, 
chtěli bychom tímto požádat občany o součin-
nost. Včas před konkrétním uzavřením dané 
ulice o tom budeme občany informovat. 

Odstraňují se závady
Jeden z hlavních problémů po stavbě kanali-
zace jsou bouchající poklopy na kanálech na 

Karlovarské ulici. Firma MAO nechala opravit 
část nejvíce bouchajících  poklopů. Bohu-
žel bouchání v některých případech nebylo 
odstraněno, a tak se dále hledají způsoby co 
nejvhodnější opravy, vyrovnání povrchu ko-
munikace kolem šachty, utěsnění poklopu atp. 
V této souvislosti byla opravena část vozovky 
před Kulturním domem a propadající se vozov-
ka včetně poklopu před domem č. p. 250. 

Kontroly
Proběhla kontrola reklamací předložených 
firmě MAO, podstatná část z nich byla již 
odstraněna. Zbývající část bude odstraněna po 
zimě. I nadále bude probíhat kontrola úhrad 
stočného a monitoring připojení domů na 
kanalizaci. x

Veřejného projednávání posudku se v květnu v kulturním domě 
zúčastnili občané Velké Dobré, Braškova i Družce. 
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„SPALOVNA“
Dne 16. 5. 2011 vydala Rada Středočeské-
ho kraje usnesení č. 036-21/2011/RK, ve 
kterém Středočeský kraj nesouhlasí se závěry 
posudku k dokumentaci záměru „Pilotní 
a demonstrační linka na likvidaci odpadů 
vakuovou pyrolýzou k. ú. Velká Dobrá“, a dále 
nesouhlasí s výstavbou tohoto zařízení.  

Ve dnech 25. 5. a 31. 5. 2011 se kona-
lo v Kulturním domě veřejné projednání 
posudku a současně dokumentace podle 
ustanovení § 17 zákona č. 100/2001 Sb. 
o posuzování vlivu na životní prostředí  
a § 4 vyhlášky č. 457/2001 Sb. o záměru 
Pilotní a demonstrační linka na likvidaci 
odpadů vakuovou pyrolýzou. Jednání trvalo 
celkem cca 10 hodin, a to za hojné účasti 
obyvatel obcí Velká Dobrá, Družec a Braškov 
a i za značné mediální pozornosti. Jed-
nání se zúčastnili mimo jiné i senátor Jiří 
Dienstbier a náměstek hejtmana Středočes-
kého kraje Marcel Hrabě, kteří oba pod-
pořili svou účastí a vystoupením obyvatele 
výše zmíněných obcí. Za tuto podporu jim 
děkujeme. Jednání probíhalo v bouřlivé 
atmosféře a zúčastnění zahrnuli předkla-
datele záměru a jeho posuzovatelku mnoha 
laickými i odbornými dotazy. Mnoho z nich 
zůstalo nezodpovězeno a všichni s napětím 
očekávali stanovisko Odboru životního pro-
středí Středočeského krajského úřadu k dané 
EIA, viz dále. 

Dne 22. 6. 2011 proběhlo veřejné slyšení 
Výboru pro vzdělání, vědu, kulturu, lidská 
práva a petice Senátu ČR na téma „Proti 
realizaci záměru Pilotní a demonstrační linky 
na likvidaci odpadů vakuovou pyrolýzou 
v obci Velká Dobrá“ (dále jen Petice). Jedná-
ní se zúčastnili starostové obcí Velká Dobrá, 
Družec a Braškov, kteří zde představili záměr 
Petice a důvody jejího vzniku. Jednání se 
dále zúčastnil primátor města Kladna Ing. 
Dan Jiránek, zástupci Ministerstva pro místní 
rozvoj a Ministerstva životního prostředí a za 
firmu AGMECO LT pan Ing. Prokeš. Jednání 
vedl místopředseda výboru PhDr. Marcel 
Chládek, MBA. Výbor následně přijal usne-
sení č. 94, ve kterém vzal na vědomí Petici 
a dále konstatoval, že oznamovatel záměru, 
společnost AGMECO LT, s.r.o., mohl uvést 

Ministerstvo životního prostředí, správní 
úřady a veřejnost v omyl, že v podkladech 
předložených v procesu EIA použil nepřesné, 
neurčité, zastaralé, neúplné a zavádějící 
informace k danému záměru. 

Podporu v boji proti spalovně nám 
vyjádřili buď formou podpisu Petice, nebo 
formou usnesení i obyvatelé a zastupitelé 
obcí Pletený Újezd, Malé Přítočno, Velké 
Přítočno, Kamenné Žehrovice, Unhošť, kte-
rým tímto děkuji. Podrobnější informace 
viz Usnesení na webových stránkách obce 
www.velkadobra.cz.

Na základě upozornění od občanů na 
možné nedovolené zahájení provozu spa-
lovny proběhla dne 30. 6. 2011 v objektu 
firmy AGMECO LT kontrola pracovníky České 
inspekce životního prostředí, OI Praha 
a Krajského úřadu Středočeského kraje. Při 
kontrole zařízení nevykazovalo známky, že 
by byly zpracovávány odpady. Dle sděle-
ní zástupce firmy AGMECO LT proběhla při 
uvádění fléry do provozu dne 13. 6. 2011 
zkouška agregátů včetně ovládání a hořáku. 
Při pokusu bylo použito palivo LPG. 

Co se děje v současné době
Obec Velká Dobrá obdržela od Krajské-
ho úřadu Středočeského kraje, Odboru 
životního prostředí nesouhlasné stanovisko 
k záměru „Pilotní a demonstrační linka na 
likvidaci odpadů vakuovou pyrolýzou“. Ve 
svých důvodech k vydanému stanovisku 
se ve své podstatě ztotožňuje s připomín-
kami obcí Velká Dobrá, Braškov, Družec 
a i s připomínkami občanů vznesenými na 
veřejném projednávání záměru v Kulturním 
domě Velká Dobrá. Následně jsme na výše 
uvedené stanovisko obdrželi Rozhodnu-
tí Krajského úřadu Středočeského kraje, 
kterým se zamítá žádost o vydání integro-
vaného povolení. Společnost AGMECO LT se 
proti tomuto rozhodnutí odvolala. Odvolání 
spočívá především v napadení průběhu 
vedení procesu integrovaného povolení ze 
strany Odboru životního prostředí Krajského 
úřadu Středočeského kraje. Obec se  
k tomuto vyjádřila dopisem ze dne  
19. 11. 2011. x

ZÁCHRANA 
LETIŠTĚ 
KLADNO
V roce 2009, před volbami do místních zastupitelstev, 
jsme popisovali historii a momentální situaci letiště 
Kladno. Proběhly volby, a přestože v zastupitelstvu 
obce Velká Dobrá došlo ke změnám, nedošlo k pře-
rušení spolupráce ve věci záchrany letiště a věci se 
posouvaly dál.

Tehdy byla situace taková, že Ministerstvo dopravy 
ČR jasně deklarovalo svůj zájem o zachování letiště. 
S tím pak seznámilo konkursního správce, věřitelský 
výbor a konkursní soud. Na ministerstvu byly vydány 
pokyny, které měly celou situaci stabilizovat. Prvním 
krokem bylo podání vylučovací žaloby. Ta byla připra-
vována v červnu 2009, ale bohužel se ji ministerstvu 
nepodařilo podat. Správce konkursní podstaty za zcela 
nestandardních podmínek, během jednoho měsíce, 
narychlo dosáhl změny rozhodnutí konkursního soudu, 
prodeje majetku a zapsání do katastru nemovitostí. 
Konkursní soud rozhodl, že pozemky se již nemusí 
prodávat dražbou ani výběrovým řízením, ale přímým 
prodejem jednomu zájemci. Tím byla firma Aelia 
property s.r.o zastoupená JUDr. Peterem Kmeťem. 
Samosoudce rozhodl 25. 6. 2009, kupní smlouva byla 
podepsána 2. 7. 2009 a 10. 7. 2009 již byly pozemky 
zapsány v katastru nemovitostí. Tím byla ministerstvu 
zmařena možnost podat vylučovací žalobu, protože se 
podařilo konkursnímu správci vyvést majetek z kon-
kursní podstaty.

Vzhledem k tomu, že aeroklub jako provozovatel 
letiště a MD nabylo přesvědčení, že se tak stalo zcela 
účelově, podalo žalobu na určení vlastníka pozem-
ků, kterou na jaře 2011 u Okresního soudu v Kladně 
vyhrálo. Soud konstatoval, že výlučným vlastníkem 
pozemků je stát. Protistrana se odvolala ke krajské-
mu soudu. V září 2011 během čekání na první stání 
u krajského soudu Aelia property s.r.o. převedla po-
zemky na novou společnost Letiště Velká Dobrá s.r.o., 
která vznikla štěpením společnosti Aelia property 
s.r.o. Zajímavé na celém rozdělení je účelový název 
společnosti, sídlo společnosti a zástupci společnosti. 
Vše je zcela totožné se společností Aelia property s.r.o. 
Jednatelem je již jmenovaný JUDr. Kmeť, který je dle 
zpravodajského vysílání na veřejnoprávní televizi mimo 
jiné údajně podepsán i pod smlouvami s Doprav-
ním podnikem města Prahy. Společnost Letiště Velká 
Dobrá s.r.o. je v celém sporu „nástupcem“ firmy Aelia 
property s.r.o. a svůj vznik podkládá jakýmsi projek-
tem, který nikomu není znám, zejména není znám 
správci katastru, což je obec Velká Dobrá. Nezbývá nic 
jiného než se domnívat, že se jedná o další krok, jak 
se dostat k předmětným pozemkům a moci s těmito 
nakládat. Vzhledem k zaměření všech firem, ve kterých 
JUDr. Kmeť figuruje, se dá předpokládat, že se nebude 
jednat o provozování letiště. 

V současné době bylo vše vráceno Okresnímu soudu 
v Kladně k dojednání. Aeroklub Kladno, Ministerstvo 
dopravy ČR a obec Velká Dobrá nadále budou usilovat 
o to, aby se původně státní majetek vrátil státu, bylo 
zachováno veřejné vnitrostátní letiště Kladno jako 
stavba veřejně prospěšná a zároveň nemohlo dojít 
k výrazné změně v katastru obce, která by negativně 
ovlivnila celou obec a okolí. x
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MICHAL PROKOP: 
„V DOBRÉ JE KLID VENKOVA, 

ŽIJU TU RÁD A S CHUTÍ.“

Q_Jak dlouho už bydlíte ve Velké Dobré a jak 
se vám tu žije?
Díky za optání, žiju tu už deset let, rád 
a s chutí.

Q_Co na naší obci nejvíce oceňujete, co se 
vám tu líbí?
Když přijíždíte od Prahy, je to první místo, 
kde se dosud plochá krajina najednou otevře 
do údolí a objeví se lesy. To nás s manželkou 
okouzlilo a inspirovalo, když jsme před těmi 
více než deseti lety hledali pozemek v okolí 
Prahy. A ten výhled mám i dnes z oken, i když 
to už teď vypadá kvůli zástavbě trochu jinak. 
Ale je tu klid venkova i blízkost a dobré spo-
jení do Prahy, kde oba pracujeme. Jezdím tam 
často z Kladna i vlakem, je to vlastně pohodl-
nější než autem, i když díky dálnici jsem dnes 
na okraji Prahy za 12 minut. Ale pak….

Q_Vypěstoval jste si za ta léta dobré sou-
sedské vztahy? Chodíte s místními na pivo, 
sledujete doberský fotbal?
Myslím, že tu mám s lidmi dobré vztahy, i když 
jsem nikdy nebyl moc hospodský typ a na 
pivo jsem nechodil ani v Praze, když jsem tam 
celých pětapadesát let žil. Možná je to tím, 

že jsem jako muzikant strávil spoustu času na 
zájezdech, po hotelích, a tak jsem se vždycky 
vracel domů k rodině a dětem a neměl jsem tu 
potřebu někam unikat. Fotbal taky nijak zvlášť 
nesleduji, i když vím, že to je tady velká pýcha 
obce. Ale často chodívám pěšky po vsi, celou 
dobu jsem chodíval s pejskem, teď nedávno 
nás bohužel naše Chantal opustila, tak zatím 
chodím mezi lidi míň, ale vždycky jsme si se 
sousedy pejskaři povídali o lecčems i mimo 
klasická pejskařská témata. Doufám, že za čas 
se zase do toho s novým pejskem vrátím.  

Q_Na podzim loňského roku jste kandidoval 
do zastupitelstva Velké Dobré, ještě stále 
máte politické ambice, nebo už chcete mít 
od politiky klid?
Moje kandidatura měla od začátku spíš sym-
bolický význam, kandidoval jsem jako posled-
ní náhradník. Chtěl jsem svým jménem hlavně 
podpořit kandidátku s novými tvářemi, se 
ženami a s trochu jiným pohledem na to, jak 
by se měla obec rozvíjet. Moje skutečné poli-
tické ambice skončily v roce 1998, kdy jsem se 
po osmi letech ve vrcholné politice rozhodl už 
nekandidovat do sněmovny. Ale veřejný život 
i politika mě samozřejmě nenechávají úplně 
chladným ani dnes.

Q_Kdybyste býval mandát získal, co byste 
jako zastupitel chtěl v Dobré změnit, zlepšit?
Byl jsem jediným na kandidátce, kdo zastu-
poval tu naši lokalitu u letiště. Moji sousedé 
tady odsud doufali, že se po volbách konečně 
nějak pozitivně vyvine problém s kanalizací, 
kterou tu stále nemáme a na kterou jsme jako 
jediní v obci i přímo finančně přispěli, i když 
ne úplně všichni. Zatím se toho moc nestalo, 
i když na zvláštním účtu má obec už rok od 
nás asi půl milionu korun. Vím, že je to dost 
složitý problém, že má svou právní, tech-
nicko-organizační i ekonomickou dimenzi, 
jednali jsme o tom už s minulým zastupitel-
stvem, ale výsledek je i teď zatím v mlze. Tak 
to bych určitě cítil jako dluh, o který by se bylo 
potřeba zvlášť postarat. I když od kolegyň ze 
zastupitelstva i od pana starosty vím, že se tím 
zabývají. Samozřejmě i spalovna, letiště… Ale 
ta kanalizace tady mě vlastně přivedla i k té 
mé kandidatuře. 

Q_Máte ještě stále dost energie a chuti do 
natáčení pořadu Krásný ztráty?
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Krásný ztráty natáčím už dvanáct let, teď 
koncem roku pořad ukončíme. Vystřídalo se 
v něm asi osm set padesát hostů, od obou 
pánů prezidentů, přes vědce, umělce, novi-
náře i sportovce a politiky až k duchovním, 
či vojákům a diplomatům, spousta nesmírně 
zajímavých osobností a každý jen jednou 
jedinkrát. Byla to krásná práce. Pokud všechno 
půjde tak, jak jsme si před zhruba rokem 
dohodli, od nového roku bychom měli vyjet 
s novým pořadem s pracovním názvem Auto-
mat svět. Bude to něco trochu jiného, nebudu 
tentokrát na moderování sám, ale zajímavých 
hostů a témat doufám bude i tady dost. Navíc 
pořad bude otevřený i publiku, bude možno 
se aktivně účastnit natáčení, tak jen doufáme, 
že to klapne a že to bude zajímavé i pro nové 
vedení České televize. Držte nám palce.

Q_Za svůj život jste vystřídal spoustu rolí 
od hudebníka, přes moderátora, politika... 
V jaké roli je vám dnes nejlépe?
Řečeno slovy klasika – vším, čím jsem byl, tím 
byl jsem rád. Ale za těch už skoro pětačtyřicet 
let, co stojím u mikrofonu, jsem si uvědomil, 
že hudba je asi pro mě to úplně nejvíc. Tolik 
emocí a štěstí jsem nikde jinde nenašel.

Q_Jaké máte ještě ambice? Na co se v blízké 
době těšíte?
Už jsem se zmínil o novém televizním pořadu 
Automat svět, na který se moc těším i z důvodu 
velice osobního, který ale zatím ještě nechci 
prozradit. A pak to bude hlavně moje nová 
deska, kterou taky po pěti letech připravuji. 
Natočit bych ji chtěl někdy v březnu příštího 
roku a vydat později na jaře, v létě na vybra-
ných festivalech ji pokřtít a představit publiku 
a hned po prázdninách pak uvést i v Praze a ve 
velkých městech. Materiál na desku je v zásadě 
hotov, budou to písničky moje, Petra Skoumala, 
Jana Hrubého i Luboše Andršta s texty Pavla 
Šruta i mého mladého televizního parťáka Jana 
Laciny. Na to se tedy těším obzvláště, i když 
vím, že dnes se už desky moc neprodávají. Mně 
to ale nevadí, jdu do toho… x

ROZHOVOR SE SLAVNÝM DOBERÁKEM

Mgr. Michal Prokop 
(*1946, Praha)

Rockový zpěvák a kytarista kapely 
Framus Five, hudební skladatel, 
moderátor a bývalý politik. Vystudo-
val VŠE v Praze, studoval kulturologii 
na FF UK. Po revoluci byl poslancem 
ve Federálním shromáždění, v roce 
1996 byl zvolen za ODS do Posla-
necké sněmovny PČR. Vykonával 
funkci náměstka ministra kultury. Od 
roku 2000 moderuje v České televizi 
pořad Krásný ztráty.
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M. CHALOUPKA O ZBOURANÉ FRANCOVIC 
HOSPODĚ A PAMĚTNÍ CEDULI PŘED NÍ 
Pan Miroslav Chaloupka se po přečtení článku „Velká a Malá Dobrá opět rozděleny?“ v našem 
magazínu ozval obecnímu úřadu s reakcí na informaci, že byla na Karlovarské ulici místními 
recesisty postavena cedule připomínající původní hranici mezi Velkou a Malou Dobrou. Dle jeho 
mínění stojí cedule na špatném místě a popírá to, že původní hranice mezi obcemi není známá. 
Bývalý obecní kronikář a pamětník úředního spojení vesnic pravdu zná.

Miroslav Chaloupka (nar. 1929) pamatuje dobu, 
kdy chodil do doberské obecní školy. Když 
se obě obce spojily, bylo mu šest let. Později 
se přestěhoval do Družce, kde učil na škole 
a žil 34 let. „Když jsem dostal penzi, přestě-
hoval jsem se zpátky do Dobré do baráku po 
rodičích,“ začíná své vyprávění. „V důchodu 
jsem neměl co dělat, tak jsem se začal zajímat 
o historii obce. Přece jen jsem pamětník, tak 
mohu sepsat to, jak to tu vypadalo za mého 
mládí.“ Začal si shánět materiály a psát a kres-
lit podrobné záznamy. „A teď je z toho bichle,“ 
komentuje s úsměvem nad svou chloubou – 
několika svazky doberské kroniky, které čítají 
stovky až tisíce stran ručně a později počíta-
čově psaných textů doplněných vlastnoručně 
malovanými obrázky. Do penze odešel v roce 
1999, doberskou kroniku začal psát někdy na 
přelomu tisíciletí. „Jenže jsem pak omarodil 
a nemohl se kronice dál věnovat, tak jsem ji 
předal panu Levému,“ říká pan Chaloupka, 
který se však o historii obce nepřestal zajímat. 
Jeho sbírka doberských pamětí je postavena 
na záznamech z obecního archivu, na vlastních 
vzpomínkách a vyprávění dalších pamětníků. 
Najdeme v ní mimo jiné svazky s názvem Kro-
nika doberských usedlostí, Velká Dobrá zmizelá 
a mizející nebo Rok na vsi.

Protože pan Chaloupka pečlivě vedl evidenci 
všech doberských domů, lze díky tomu získat 
odpověď na otázku, kde se nacházela původní 
hranice mezi Velkou a Malou Dobrou. „To by 
mohlo dnešní občany a nové usedlíky zajímat. 
V mé Kronice doberských usedlostí je infor-
mace o každém baráku, mám toho plný kufr,“ 
říká. Pamětní cedule dnes stojí před bývalou 
„Francovic hospodou“, která má číslo popisné 
101. Před spojením obcí a přečíslováním ale 
měla číslo 1, byla nejstarším domem v bývalé 
Malé Dobré. „Od nepaměti tu existovaly dvě 
samostatné obce, v bývalé Malé Dobré bylo 
153 domů s číslem popisným 1-153 a v bývalé 
Velké Dobré bylo 100 domů s popisnými čísly 
1-100. V minulosti nebyly obce stavebně pro-
pojeny, byla mezi nimi volná proluka s loukami 
a poli a obce spolu přímo nesousedily. Tato 
proluka však byla postupně zastavena novými 
domy, až se nakonec obě obce stavebně spojily. 
Po úředním spojení obcí v roce 1935 mů-
žeme z katastrální mapy snadno zjistit, kde 
v Karlovarské ulici končila Velká Dobrá a kde 
začínala Malá. Bylo to mezi dnešními domy 
č. p. 65 (Jungrovic truhlářství) a sousedním 
domem č. p. 146 (Ledvinkovic), na protější 
straně mezi domy č. p. 62 (Šatrovic) a č. p. 141 
(Chaloupkovic). Chápu, že pamětní cedule byla 
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postavena z recese, nicméně v zájmu objektivní 
pravdy by měla být posunuta cca o 100 metrů 
západněji,“ vysvětluje pamětník. 

„Původní číslo popisné 1, tedy dnešní 101, 
bývala odnepaměti hospoda, nejstarší barák ve 
vsi. Nejdříve to byla hospoda Hladkých, pak se 
tam přiženil Franc, dodnes tomu říkám Franco-
vic hospoda. Patřila k tvrzi několik staletí staré, 
která tu stojí dodnes a je památkově chráně-
ným objektem, stála na původním velkostatku. 
Byl jsem se na ten dům podívat, rozpadal se, 
a tak jej dnešní majitel musel nechat zbourat,“ 
komentuje dění kolem nedávno zbouraného 
domu vedle kulturního domu pan Chaloupka. 
„Bylo to asi 800 let staré, muselo se to zbourat, 
sypalo se to...“ Zajímavostí je, že v bývalé 
„Francovic hospodě“ mívali svoji klubovnu 
fotbalisté FC Čechie. „Sloužila jim jako zázemí 
někdy od 20. až do 60. let, kdy byla hospo-
da zavřena. V roce 1965 byl totiž v těsném 
sousedství slavnostně otevřen kulturní dům 
s vlastní restaurací, které Francovic hospoda 
nemohla konkurovat,“ vzpomíná ve svých 
záznamech pan Chaloupka. „Jako kuriozitu na 
závěr mohu uvést, že jsem v archivu narazil na 
plán přestavby Francovic hospody na biograf. 
To se ale nikdy neuskutečnilo,“ uzavírá své 
zajímavé vyprávění člověk, který historii naší 
obce věnuje veškerý svůj čas, za což mu patří 
poděkování. x

„Třikrát vivat panu Chaloupkovi za po-
tvrzení mého názoru na skutečné místo 
původní proluky mezi Malou a Velkou 
Dobrou! Už se těším na protažené 
obličeje kamarádů Velkodoberáků! 
Instalace novodobé cedule proběhla 
jako vyvrcholení jedné z řady soutěží 
mezi Malo- a Velkodoberáky. Jednalo 
se o tajnou akci naší doberské party 
a o hranici se od té doby stále vedou 
„boje“ a spory. My Malodoberáci jsme po 
konzultacích s nejstaršími spoluobčany 
prosazovali přesun cedule právě do 
míst, které popisuje p. Chaloupka. 
Doufám, že Velkodoberáci argumenty 
pochopí a úprava hranic proběhne 
bez vážnějších incidentů...“ dodává se 
smíchem Vladimír Dufek, sám kovaný 
Malodoberák. „A na samotný přesun 
pak pana Chaloupku samozřejmě poz-
veme!“
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ZAHÁJILA NOVÝ ŠKOLNÍ ROK
Jak jsme začali
„Pohádkový“ školní rok 2011/2012 jsme zahájili 
v nových učebnách. Během prázdnin proběh-
la rekonstrukce zbývající druhé části 1. patra 
a chodby. 1. září jsme přivítali sedm prvňáč-
ků a tři nově příchozí žáky. Celkem naši školu 
navštěvuje 38 žáků. Třídní 1. a 2. ročníku je 
Bc. Eva Komárková, 3. a 5. ročníku Mgr. Zuzana 
Bečková a 4. ročníku Mgr. Jana Kašková. Školní 
družinu má na starosti paní vychovatelka Zdeň-
ka Popelková. Na pořádek ve škole dohlíží od  
1. listopadu nová školnice paní Jana Linhartová. 
Dále na naší škole vyučuje externí paní učitelka 
Mgr. Jitka Perglerová, která učí prvouku v 1. a 2. 
třídě a zároveň zastupuje nepřítomné pedagogy.

Co jsme připravili
Velkou nabídku zájmových kroužků: fotografic-
ký, přežití v přírodě, kin-ball, florbal, flétnu, 
výtvarný, dyslektický. Pro budoucí předškoláčky 
začal fungovat kroužek „Šikovný předškoláček“. 
Děti se v něm zábavnou formou připravují na 

vstup do 1. třídy. Činnosti budou zahrnovat 
pohybové aktivity, výtvarné, rozvoj jemné moto-
riky atd. Kroužek má za cíl představit budoucím 
školákům školu jako bezpečné prostředí, kde se 
budou cítit příjemně. Mezi další akce zaměřené 
na spolupráci s MŠ patří i pravidelné návštěvy 
předškoláků v naší škole, účast dětí z MŠ na 
sezónních projektech naší školy atd. Protože 
chceme zlepšit informovanost a vzájemnou 
komunikaci s rodiči, zavedli jsme pravidelné 
informační schůzky, které se budou konat každý 
měsíc. Pro všechny, kteří mají zájem o dění ve 
škole, budeme pořádat „Dny otevřených dveří“. 
Z akcí za 1. čtvrtletí je třeba zmínit již proběh-
lé: Poznej svou obec, Strašidelný les, dopravní 
hřiště, divadlo Lampión, Strašidýlka. 

Co jsme získali
V listopadu se na naší škole rozběhl projekt 
„Tvorba interaktivních materiálů na 1. stupni 
ZŠ v regionu Kladno“, a to v rámci Operačního 
programu Vzdělávání pro konkurenceschopnost 

(EU OPVK). Projekt je financován z prostředků 
státního rozpočtu ČR formou finanční pod-
pory na základě Smlouvy o realizaci gran-
tového projektu v rámci globálního grantu 
CZ.1.07/1.1.06/03.0112 (název GG: Zvyšování 
kvality ve vzdělávání ve Středočeském kraji) 
Operačního programu Vzdělávání pro konku-
renceschopnost. Celkový finanční podíl Příjemce 
a jednotlivých Partnerů na projektu činí  
1 236 588,08 Kč.

Cílem tohoto projektu je tvorba výukových ma-
teriálů na interaktivní tabuli, spolupráce se ZŠ 
Družec a Doksy, školení pedagogických pracov-
níků, výstupem bude webový portál, který má 
sloužit malotřídním školám a 1. stupni úplných 
škol k využívání interaktivních materiálů – 
DUMů a metodická příručka. Správné zpracování 
projektové žádosti a následné získání finančních 
prostředků je velkým úspěchem naší školy. 

Již druhým rokem čerpáme finanční prostředky 
z projektu EU peníze školám. Cílem projektu je 
zjednodušit základním školám získávání evrop-
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Od září má základní škola druhou interaktivní tabuli. 
Dětem zajišťují zábavnější výuku.

... a nově zrekonstruovanou třídou.

Děti se chlubí novou tiskárnou...
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WEB ŠKOLY:
WWW.ZSVELDO.ESTRANKY.CZ

CO JE NOVÉHO 
VE ŠKOLCE?

Druhé pololetí loňského školního roku jsme 
zakončili celodenním výletem do Lužné u Rakov-
níka. Děti měly možnost prohlédnout si parní 
lokomotivy a svézt se dětským vláčkem.

Na školní zahradě řádili policejní psi
V mateřské škole jsme uspořádali besedy s po-
žárníky z Kladna a s policisty z Unhoště. Tyto 
besedy a zejména praktické ukázky byly pro děti 
nevšedním zážitkem. Nejvíce se však dětem 
líbili policejní psi, kteří předvedli se svými pány 
neuvěřitelné kousky na školní zahradě.

Kdo neměl strach, pohladil si Žofii
V besedách o zajímavých profesích pokračujeme 
i v letošním roce. V září nás navštívil pan Jiří 
Pařez, který se zabývá chovem hadů a ještěrů. 
A tak se děti ocitly v blízkosti hroznýše králov-
ského a leguána. Zároveň měly možnost si hada 
pohladit, a dokonce mu vybraly jméno Žofie. Za 
odměnu pak dostaly opravdovou hadí kůži.
V mateřské škole tradičně probíhají kroužky 
angličtiny a keramiky, dojíždějí k nám různé 
divadelní společnosti se svými pohádkami. Nej-
důležitější je však pro nás fakt, že všechny nově 
příchozí děti si v mateřské škole rychle a dobře 
zvykly a rády ji navštěvují. Důležitou zprávou pro 
maminky s dětmi je, že se budou prostory školky 
rozšiřovat. x

WEB ŠKOLKY:
WWW.MSVELKADOBRA.CZ
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ských dotací z Operačního programu Vzdělávání 
pro konkurenceschopnost. Řešení spočívá ve 
využívání tzv. šablon klíčových aktivit (my jsme 
využili šablony čtenářské gramotnosti, cizích ja-
zyků a ICT). Pomocí těchto šablon jsme si podle 
svých potřeb sestavili projektovou žádost, na 
jejímž základě jsme získali dotaci 480 000 Kč. 
Z těchto finančních prostředků byla zakoupena 
interaktivní tabule a tři notebooky pro přípravu 
pedagogů, hradíme z nich také přímé přesčaso-
vé hodiny odučené v rámci projektu.

Co jsme dokázali
Díky rodičům a sponzorům jsme na 1. velké 
dobré aukci získali nemalé finanční prostředky 
na nákup druhé interaktivní tabule. Nového 
„mazlíčka“ jsme v naší škole přivítali 30. září. 
Ještě jednou všem děkujeme. x Zpráva k rozšíření MŠ:

Byl zpracován projekt Stavební 
úpravy - rozšíření MŠ Velká Dobrá. 
Stávající prostory bytu v objektu 
MŠ budou upraveny na hernu se 
zázemím - rozšíření kapacity stávající 
MŠ o 17 dětí. Obec požádala o staveb-
ní povolení, které nabylo právní moci 
20. 9. 2011.

Hroznýš královský na zahradě MŠ.

Zábavné setkání s kladenskými hasiči.
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ÁČKO BOJUJE O UDRŽENÍ V 1.A TŘÍDĚ

Chvilkové rozčarování z umístění našeho A-týmu 
na nepostupovém 3. místě I.B třídy vystřídala 
potěšující zpráva z vedení krajských soutěží. 
Našemu mužstvu byl nabídnut tzv. adminis-
trativní postup, a tak po krátkém rozmýšlení 
vedení fotbalového klubu tuto šanci využilo. 
Hráče a vedení čeká přetěžká sezóna s jediným 
cílem – udržet I.A třídu.

Po solidním vstupu do soutěže však mužstvo 
postihla řada zranění klíčových hráčů (Polák, 
Jícha, Bílek, Stolár, Andruchovič, Dohnal). Po 
operaci není stoprocentně fit ani V. Machek. 
Duda v některých zápasech absentuje vzhle-
dem k trenérským povinnostem v divizní Přední 
Kopanině (kde na místě asistenta pracuje také 
náš P. Fiman). Chybí elitní útočník Jan Hrubý 
(hostuje právě v Přední Kopanině), a tak tíhu 
těžkých utkání s kvalitními mužstvy musí nést 

najednou hráči širšího kádru B-týmu či dokonce 
dorostenci.

Přestože v hledáčku vedení klubu bylo víc 
než 40 hráčů, nepodařilo se klub posílit, ale 
pouze doplnit (P. Vinklar, J. Dohnal). V zimním 
přípravném období čeká všechny náročná práce. 
Rozšíření kádru o skutečně kvalitní hráče není 
v dnešní době nic lehkého. Kluby mají přehna-
né finanční požadavky, hráči požadují zajištění 
zaměstnání... Cestou extrémně drahých nákupů 
klub určitě nepůjde. Prostředky, které fotbalový 
oddíl sežene od sponzorů nebo dostane formou 
dotace od obecního úřadu, investuje dlouho-
době lépe do zhodnocování sportovišť včetně 
obecního majetku. FC Čechie požádala s obec-
ním souhlasem o dotaci MŠMT na výstavbu dvou 
kabin mládeže, sociálního zázemí a rekonstrukci 
tribuny. V případě úspěchu budou zajištěny 

chybějící prostory pro plánovanou minipřípravku 
nebo přípravku (dle zájmu rodičů).

Dorostenci nastupují za béčko 
i áčko dospělých
B-mužstvo má sportovní výkonnost na boj 
o střed tabulky. Bohužel administrativní chybou 
přišlo o 9 bodů a při souběhu navíc trpí tím, že 
opory týmu „musí“ nastupovat za A-tým. A tak 
to bude opět boj o setrvání v soutěži. Jedině 
dorost je v klidu. S přehledem se pohybuje ve 
středu tabulky. Dvojici trenérů Prach-Křečan se 
podařilo vytvořit velmi dobrou sportovní partu. 
Pozitivní je, že hráči dorostu stabilně nastu-
pují za B-tým dospělých a šanci dostávají také 
v áčku. „Po letní přípravě, uskutečněné pře-
vážně v herním pojetí v kombinaci s ovládáním 
míče s cca 65% účastí všech hráčů na trénincích 

Jan Hrubý a Martin Bílek

Trenér Vlastimil Hrubý 

Radek Duda

Juraj Stolár
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Doberští „Staří páni“
Naši Staří páni sehráli v posledním období na domácím hřišti tři přátelská utkání. Prvním soupeřem bylo mužstvo P. Kopaniny, dvakrát 
se poté hrálo s týmem bývalých kladenských hokejistů, tzv. Vinšteamem. Všichni soupeři přijíždějí s mnohem mladšími hráči, a tak 
bilance jedno vítězství a dvě těsné porážky není vůbec špatná.

a přípravných zápasech, se vykrystalizovala 
kostra týmu. Celou podzimní sezónu nás pro-
vázela zranění hráčů základní sestavy, kdy jsme 
ani jedno utkání neodehráli v optimální sesta-
vě, to se také projevilo v mistrovských utkáních, 
kdy jsme dosahovali střídavých úspěchů,“ říká 
trenér Lukáš Prach.

V současné době je v kádru 25 hráčů (z toho 
12 kmenových FC Čechie, zbytek na hostování). 
„Účast hráčů na trénincích během podzimní 
sezóny byla na velmi slušné úrovni, cca 70 %,“ 
doplňuje druhý trenér Martin Křečan. „Ve-
likým kladem, čehož si my, trenéři, vážíme, 
bylo postupné zapracování některých hráčů do 
B-mužstva dospělých, kde již začínají ukazovat 
své fotbalové vlohy – Novotný, Dundyč, Placák, 
Křečan, Kohout, Křeček. A takovou malou 
třešničkou je už také občasné využití hráčů v A-
-mužstvu dospělých hrajících I.A třídu – Dundyč 
a Křečan,“ chválí si trenéři. „Pro nadcházející 
zimní přípravu máme od oddílu vytvořené vel-
mi slušné podmínky, zaručující možný fotbalový 
růst všech hráčů – menší hřiště s umělým povr-
chem, tělocvična, posilovna. Také samozřejmě 
počítáme s nepopulárními výběhy pro nabrání 
fyzické kondice. Věříme, že jarní sezóna pro nás 
bude mnohem úspěšnější a že se také povede 
vytipovat další hráče, kteří by mohli posílit 
mužstvo dospělých,“ uzavírají.

Další aktivity fotbalového klubu
• tradiční nohejbalový turnaj trojic      
 26. 12. 2011 od 10.00
• silvestrovský fotbálek                                           
 31. 12. 2011 od 10.00
• zimní soustředění                                                  
 1.-5. 2. 2012
• zimní turnaj na Aritmě Praha (Weber Cup)           
 15. 1. 2012    
 (Kromě FC Čechie V. Dobrá se zúčastní: 
 Tempo Praha, Aritma Praha, Lhota, Hostouň, 
 Vršovice, Střešovice, Dukla Praha „B“.)

Informace pro doberské sportovce
• Venkovní sportoviště, která jsou ve 
správě tělovýchovné jednoty, jsou plně 
využívána. Díky obecnímu úřadu bylo pro-
vedeno po osmiletém provozu vymalování 
prostor pro sportovce s následným gene-
rálním úklidem. Drobnou údržbu a průběž-
né opravy zajišťuje organizačně i finančně 
TJ spolu s FC Čechie. 
• Na Kladně byla otevřena nově zrekonstruo-
vaná hala BIOS. Konkurencí se pro naše zařízení 
zatím nestala, zřejmě také kvůli výši pronájmu 
- u nás držíme stabilně nízké ceny: hala  
300 Kč/h, venkovní umělá tráva 200 Kč/h, kurt 
100 Kč/h. Druhý kurt čeká na rekonstrukci, 
zatím ho lze využít na nohejbal nebo volejbal. 

• Z prostředků TJ Sokol byly pořízeny dva 
stoly na stolní tenis. K využití pro veřejnost 
po dohodě s Ing. Kalousem nebo M. Bubení-
kem. x

Zleva stojící: M. Procházka, P. Fiman, M. Hamouz, V. Hrubý, L. Novotný, J. Hašek, J. Libecajt, L. Kolrusz,
zleva dole: R. Böhm, M. Bubeník, V. Dufek, V. Votava, R. Čermák, J. Jungr.

Nábor
Nábor nových fotbalistů proběhne 
3. 12. 2011 od 13.30 do 14.30 na 
umělé trávě nebo ve sportovní hale 
(dle počasí). Zveme Vás a Vaše děti 
ročníky narození 2005, 2006, 2007. 
Podle zájmu bude zřízeno mužstvo 
minipřípravky nebo přípravky. 
Trenér: Václav Machek, zkušený 
hráč A-týmu. Bližší informace:  
M. Bubeník 721 488 337. 

Pronájem KD
TJ Sokol Velká Dobrá nabízí 
pronájem restaurace Kulturní dům. 
V případě zájmu nás kontaktujte 
e-mailem na:
kdvelkadobra@seznam.cz.
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DOBERSKÉ STŘÍPKY
Vysvěcení kříže
V nedávné době byl zrestaurován 
a nově vysvěcen kříž ve Velké Dobré. x

Vítání občánků
Dne 20. října jsme na obecním úřadě 
přivítali šest nových občánků. Gratulu-
jeme a přejeme hodně zdraví a spoko-
jený život v naší obci! x

Gratulace jubilantům
V letošním roce zastupitelka Jana Aulic-
ká navštívila s gratulacemi 27 jubilantů 
ve věku od 70 do 96 let. Na fotce s paní 
Aulickou jedna z nich - Marie Nováko-
vá. x

Dětský den
Na fotografiích se krátce vracíme 
k dětskému dni, který se konal v červnu 
na tradičním místě s tradičně zábav-
ným programem. Děti si užily bohatý 
program se soutěžemi a dobře se bavili 
i jejich rodiče. x

STALO SE
Den dětí proběhl s tradičně bohatým 
a zábavným programem...

Marie Nováková při gratulaci 
od zastupitelky Aulické.

Kříž ve Velké Dobré byl vysvěcen.
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Výše stočného zůstává 
1 500 Kč na osobu
Výše stočného zůstane stejná jako 
minulý rok, tedy 1 500 Kč/osoba/rok. 
Stočné pro rok 2012 můžete zaplatit 
v hotovosti na obecním úřadě, a to vždy 
v pondělí a středu 8-12 a 13-17 h, nebo 
převodem na účet č. 0388070389/0800 
zřízený u ČS a. s. Kladno + váš variabilní 
symbol, který máte uvedený na smlouvě, 
a to jednorázově do 15. 2. 2012, nebo 
ve dvou splátkách (do 15. 2. 2012 
první splátku a do 31. 7. 2012 druhou 
splátku). x

Svoz domovního odpadu
MPS bude svážet popelnice, které mají 
známku 2011, ještě v lednu 2012. 
V únoru musí být popelnice označeny již 
známkou roku 2012. Nové známky na 
svoz domovního odpadu pro rok 2012 
budeme prodávat na obecním úřadě 
ve dnech 9. a 23. ledna 2012 v časech 
8–12 a 13–17 hodin. x

Ceny známek pro rok 2012:
červená (týdenní)  1 950 Kč
žlutá (každý sudý týden) 1 250 Kč
zelená (zima týdenní, 
léto 14denní)  1 650 Kč
velká popelnice 240 l (týdenní) 3 050 Kč
známka jednorázová        80 Kč
x

Otevírací doba ve dvoře za 
obecním úřadem
pro ukládání separovaného odpadu 
v roce 2012:
zimní čas: středa 8–10 a 14–16 hodin
  sobota  8–12 hodin
letní čas: středa 8–10 a 15–17 hodin
  sobota 8–12 hodin 
x

Sběr nebezpečného odpadu
se uskuteční v roce 2012 ve dnech  
12. května a 20. října (soboty) 
od 9 do 12 hodin. x

Povinnost zaplacení 
poplatků za psa
dle vyhlášky č. 22 o místních poplatcích 
je do konce března 2012! Platí se za psa 
staršího 3 měsíců. x

Očkování psů
za obecním úřadem proběhne dne  
9. 5. 2012 od 14 do 16 hodin. Poplatek 
80 Kč. x

Upozornění pro občany
Povinnost oznamovat nebo žádat 
o pokácení stromů na vlastním pozemku 
se vztahuje na všechny stromy včetně 
ovocných! x

Žádost
Obecní úřad žádá občany, aby nepáli-
li listí na zahradě, ale odváželi ho do 
kontejneru ve sběrném dvoře. Zároveň 
žádáme, aby občané v zimním období 
odklízeli sníh před svým domem. x

STANE SE
Okénko spolku 
doberských 
zahrádkářů
V letošním roce jsme uspořádali několik úspěšných akcí. 
30. dubna jsme společně navštívili Chládkovo zahradnic-
tví ve Střešovicích. Prohlédli jsme si venkovní expozi-
ce i skleník. Návštěvu všem milovníkům květin vřele 
doporučuji. Červencový výlet mířil tentokrát na zámek 
Vrchotovy Janovice. Po prohlídce zámku a parku jsme 
namířili do Hrusic, rodiště známého malíře a spisovatele 
Josefa Lady. Hvězdárna v Ondřejově, dnes Astronomický 
ústav AV ČR, byla založena roku 1898. Secesní hvězdárny 
jsou přeměněny na muzea, v nové hvězdárně je umístěn 
jeden z největších dalekohledů v Evropě. Prohlídka byla 
náročná a absolvovali ji jen ti nejvytrvalejší. Úspěšný 
byl i zájezd do Čimelic na výstavu květin, zahradních 
doplňků, drobného zvířectva a ochrany přírody. V areá-
lu zámecké zahrady byly vidět nádherně naaranžované 
květiny v několika sklenících. Do Čimelic určitě zavítáme 
opět za dva roky. I letos jsme navštívili výstavu Zahra-
da Čech v Litoměřicích. Zájezd je tradičně plně obsazen 
a plní naše očekávání.

Všechny zájezdy můžeme uskutečnit jen díky podpo-
ře obce. Chceme také obci nějak prospět, a tak jsme 
vyčistili od plevele záhonek u kulturního domu k cukrár-
ně Ňam ňam. Pan Rakouš pak doplnil chybějící rostliny. 
Srdečně všechny zveme 10. prosince na naše předvánoč-
ní posezení, kde drobným dárkem popřejeme členům ke 
kulatým narozeninám. Výroční schůze pořádáme v re-
stauraci U Kosů, děkujeme majiteli R. Kosovi i personálu 
za příkladnou ochotu, vstřícnost a milou obsluhu. Taktéž 
panu Jiřímu Svobodovi, který nás se svým autobusem 
vždy v pohodě a bez problémů doveze tam, kam potře-
bujeme. Na práci spolku se podílí dobrá parta lidí, dík 
patří K. Blatterbauerovi, V. Eberlové, M. Kamenické, M. 
Landové, A. Levému, D. Špétové a všem, kteří pomáhali 
s pletím záhonu a pečením dobrot na vánoční a výroční 
schůze. Autor: předsedkyně spolku pí. Doskočilová

Omluva: Omlouváme se tímto paní Mirce Landové, která 
je současnou kronikářkou spolku. V minulém magazí-
nu byla chybně uvedena Vlasta Eberlová, která výborně 
psala kroniku několik let před ní. x

Návrhy na změny Územního plánu obce 
Velká Dobrá č. 3 je možno zasílat na OÚ 
do 31. 12. 2011.

Pozvánka na obecní ples 
V sobotu 10. března 2012 se bude konat tradiční obecní ples v kul-
turním domě. Všechny srdečně zveme! K tanci a poslechu zahraje 
kapela Černý brejle.

Pozvánka na školní ples
Společný ples základní a mateřské školy se uskuteční 14. ledna 
2012 v Kulturním domě VD, k poslechu zahraje Happy Band s Ilonou 
Slezákovou.

Marie Nováková při gratulaci 
od zastupitelky Aulické.



Kontakty
Obecní úřad 
Adresa:
Obec Velká Dobrá
Karlovarská 15
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 691 320 
E-mail: info@velkadobra.cz
ou.velkadobra@volny.cz 
Internet: www.velkadobra.cz
 
Úřední hodiny:  
pondělí:  8 - 12 , 13 – 17 hod. 
středa:  8 - 12 , 13 – 17 hod. 
 
Důležitá telefonní čísla
Havárie elektřiny: 840 850 860
Havárie plynu: 1239
Havárie vody: 840 121 121
Psí útulek Bouchalka: 312 250 508, 
603 52 30 70

Základní škola
Adresa:
Základní škola Velká Dobrá
Náměstí Komenského 17 
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 691 325 
E-mail: BeckovaZ@seznam.cz
Internet: www.zsveldo.estranky.cz

Mateřská škola
Adresa:
Mateřská škola Velká Dobrá
Školní 324
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 692 891 
E-mail: msvelkadobra@seznam.cz
Internet: www.msvelkadobra.cz

Česká pošta
Budova obecního úřadu
Telefon: 312 691 321

Otevírací doba: 
pondělí:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod.
úterý:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod.
středa:  8 - 11.30 , 14 – 17 hod.
čtvrtek:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod.
pátek:  8 - 11.30 , 13 – 16 hod. 

Lékař
Praktický dětský lékař:
MUDr. Zuzana Kindlová
Budova obecního úřadu
Telefon: 723 046 221
 
Ordinační hodiny:
úterý:  9.45 – 11.15 hod.
čtvrtek:  11.30 – 12.30 hod.
pátek:  8 – 9 hod. 

Praktický lékař - internista :
MUDr. Jiří Roth
Budova obecního úřadu
Telefon: 312 691 810 

Ordinační hodiny: 
pondělí:  12.30 – 15.00 hod.
středa:  7.30 – 9.00 hod.
 (dia poradna)
 9.00 – 11.30
pátek:  13.00 – 15.00 hod.  
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